
Vragen van Hart voor Hilversum over dierenwelzijn i.r.t. aanleg HOV 

 
Raadsvergadering van 10 juli 2019 

 
Referte: Agenda punt 2.b. Brief van de vereniging tot Behoud van Anna’s Hoeve e.o., 
ingekomen 2 juli 2019, inzake Anna’s Hoeve en Monnikenberg, onder meer gericht aan 
de leden van de Raad van Hilversum. 

 
VRAGEN AAN HET COLLEGE  

 
Onder verwijzing naar het gestelde in referte merkt mijn fractie op dat de opstellers 
van de brief in bijlagen, bij de voorbereidingsmaatregelen en de uitvoering van de 
aanleg van de HOV verbinding, wijzen op negatieve gevolgen voor in het betreffende 
gebied aanwezige en foeragerende vleermuizen, boommarters, dassen, hermelijnen, 
wezels en ringslangen. 
In een groot aantal aandachtspunten worden de negatieve gevolgen geconcretiseerd. 
Maar daar blijft het niet bij. Per genoemde diersoort(en) worden maatregelen ter 
verbetering van het dierenwelzijn aanbevolen en wordt monitoring voorgesteld. 
Uit informatie is het mijn fractie duidelijk geworden dat het bestuur en de leden van de 
genoemde vereniging bij de verantwoordelijke gezagsdragers en ambtenaren tegen 
dichte deuren aanlopen. En dat, terwijl men juist op participatieve wijze wil meedenken 
en bijgevolg met concrete voorstellen komt.  
 

1. Herkent het College zich in het beeld dat de opstellers van de brief in referte, 
namens hun leden, op participatieve wijze, concrete voorstellen van 
maatregelen ter verbetering en monitoring van het welzijn van de genoemde 
dierenpopulatie voorstellen ? 

2. Is het College bereid om de betreffende concrete maatregelen ter verbetering 
en monitoring van de genoemde dierenpopulatie bij de Provincie Noord-
Holland nadrukkelijk onder de aandacht te brengen, al dan niet in nauwe 
samenwerking met het College van de Gemeente Laren en het Bestuur van het 
Goois Natuurreservaat ?  

3. Is het College bereid om daarbij de Provincie Noord-Holland te verzoeken te 
bezien of de meergenoemde aandachtspunten en concrete 
verbetermaatregelen en monitoring aan de verleende vergunning(en) kunnen 
worden toegevoegd en de provincie te verzoeken, daarbij beter en meer in 
overleg met het bestuur van de Vereniging tot Behoud van Anna’s Hoeve e.o. te 
treden, waardoor een vorm van inwonersparticipatie kan worden nagestreefd ? 

NB. Het is immers altijd beter MET elkaar te praten dan OVER elkaar. 
 
Jan Slingerland, raadslid 

 


